
Vragenrecht commissie Ruimte en Mobiliteit 21-9-2022

Geachte college,

In beantwoording op mijn raadsvraag van 11 juli 2022 betreffende het Kerkepad Bakel heb ik 
de volgende vervolgvraag voor het vragenrecht in de commissie ruimte van woensdag 21 
september 2022.

In uw beantwoording stelt u dat bij de beoordeling van het bestemmingsplan buitengebied 
2017 niet is gekozen voor puinverharding maar is gekozen voor een natuurlijk pad.

1. Hoe verhoudt zich dat tot de ondertekende exploitatieovereenkomst waarin gesproken 
wordt over gebroken puin?
2. Waarom houdt de gemeente de ondernemer niet aan de ondertekende 
exploitatieovereenkomst waarin de afspraak is vastgelegd voor een kruidenrijke berm en 
gebroken puin om het Kerkepad te herstellen.
3. De houtsnippers die nu gebruikt gaan worden zijn binnen een jaar verteerd en is het pad 
in een mum van tijd weer vol gegroeid met onkruiden waaronder brandnetel en akkerdistel.
4. Wat zijn de juridische consequenties voor gemeente en ondernemer als deze een 
ondertekende overeenkomst die de uitbreiding van Het bedrijf  mogelijk maakte op een Bolle 
Akker door beide niet wordt nagekomen?
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